
حساب الراتب من بنك بوبيان

Boubyan Salary Account
Pro



استمتع بعالم من المزايا مع حساب الراتب Pro من بنك بوبيان، المصمم 
خصيصاً للموظفين الكويتيين في القطاعين الحكومي والخاص. يوفر لك 

حساب Pro تجربة مصرفية شاملة تضمن لك المرونة والراحة المالية.
افتح حسابك اليوم واستمتع بتجربة مصرفية استثنائية مع بوبيان!

مع حساب الراتب Pro، يمكنك الحصول على هدية نقدية بقيمة 250 د.ك 
بمجرد تحويل راتبك، بالإضافة إلى العديد من المزايا المصرفية

هدية نقدية بقيمة 250 د.ك!

صدّر بطاقتك الائتمانية واستمتع بمزايا حصرية بالإضافة إلى عروض رائعة 
لدى محلات ومطاعم وكافيهات عديدة 

بطاقات حساب Pro الائتمانية

مجاناً للسنة الأولى

اكسب نقاط عند استخدام البطاقة مع برنامج مكافآت بوبيان، واستبدلها 
باسترداد نقدي وأميال وقسائم إلكترونية

استمتع بالدخول إلى قاعات الانتظار في المطارات حول العالم

حماية المشتريات على جميع مشترياتك



عروض وخصومات حصرية تصل إلى ٪50

استمتع بالقيادة بثقة وتوفير من خلال باقة السيارات الحصرية التي 
Pro صممت لعملاء

     استمتع بأفضل تمويل للسيارات مع بنك بوبيان مع عرض خاص بـ0% أرباح 
     على التمويل لدى وكالات مختارة

     خصم 20% على تأمين السيارات من بوبيان تكافل
     خصم 20% على حماية السيارة من كارسبا 

باقة السيارات

مميزات حصرية مع بطاقة مسبقة الدفع

سنة مجاناً: استمتع ببطاقتك مسبقة الدفع بدون رسوم للسنة الأولى.

التجديد بسهولة: أنفق 1000 د.ك أو أكثر خلال سنة لتكون بطاقتك مجانية بدون 
رسوم تجديد.

إدارة الميزانية: تحكم في ميزانيتك بسهولة.

مناسبة للسفر: استمتع بالتسوق بأمان محلياً وأثناء السفر.

مثالية للجميع: مثالية لإدارة ميزانيتك والبقاء على اطلاع على كل معاملاتك 
ومشترياتك.



حلول التمويل

تمويل الرعاية الصحية بـ0% أرباح في مستشفيات وعيادات مختلفة

تمويل إسكاني وتمويل أثاث ومستلزمات المنزل يصل لغاية 70,000 د.ك

تمويل سيارات يصل لغاية 25,000 د.ك بالإضافة إلى عروض بوبيان الخاصة

تمويل تعليم يصل لغاية 25,000 د.ك بـ0% أرباح

تمويل قصير الأجل يصل لغاية 10,000 د.ك

الخدمات الرقمية

اكتشف خدماتنا الرقمية من خلال تطبيق بوبيان، أفضل تطبيق بنكي في 
الكويت للخدمات المصرفية الشخصية:

تحكم ببطاقاتك: يمكنك متابعة عملياتك المصرفية و تغيير الرقم السري  
لبطاقات وغيرها العديد

مكافآت بوبيان: استبدال نقاط برنامج مكافآت بوبيان الخاصة بك نقدا أو 
بأميال طيران أو نقاط فنادق

إصدار البطاقات: يمكنك الآن إصدار بطاقة سحب آلي وائتمانية ومسبقة 
الدفع جديدة بسهولة في أي وقت وأي مكان دون زيارة الفرع

افتح حساب توفير: بإمكانك فتح حساب توفير جديد 
افتح وديعة: فتح وديعة جديدة عن طريق تطبيق بوبيان

 لمعرفة المزيد

حمّل تطبيق بوبيان

https://metadefender.opswat.com/safe-redirect/https%3A%2F%2Fboubyan.bankboubyan.com%2Far%2Faccounts%2Fpro%2F
https://metadefender.opswat.com/safe-redirect/https%3A%2F%2Fboubyan.bankboubyan.com%2Far%2Fways-to-bank%2Fboubyan-app%2F


Unlock a world of financial benefits with the Boubyan Pro Salary Account. 
Specially designed for Kuwaiti employees in both government and private 
sectors. This salary account provides you with a comprehensive banking 
experience that guarantees financial flexibility and comfort. 
Open your account today and elevate your banking experience with 
Boubyan!

With Pro Salary Account, not only do you gain access to exceptional 
banking benefits but you also get a cash gift of KD 250 once you transfer 
your salary.

Issue your credit card and enjoy exclusive benefits and privileges in 
addition to great offers in over a million merchants worldwide

Free for the first year 

Earn points when using the card with Boubyan Rewards Program, and 
redeem your points for cashback, miles and e-vouchers

Enjoy access to various international Airport Lounges

Purchase protection on all your purchases

KD 250 Salary Gift!

Pro Credit Cards



Drive with confidence and savings through our exclusive Auto Package 
designed for Pro Account holders. Enjoy unbeatable pricing and discounts 
that make your finance experience memorable.

Special offer of 0% profit on financing on selected car dealerships 

First-Year Free: Enjoy your prepaid card with no fees for the first year

Renewal Made Easy: Spend KD 1,000 or more within a year to keep your 
card free—no renewal fees!

Seamless Budgeting: Take control of your expenses with ease and 
flexibility

Travel-Friendly: Enjoy secure and hassle-free spending in Kuwait and 
abroad

Perfect for All: Ideal for managing your budget and staying on top of 
your finances

20% discount on Auto insurance by Boubyan Takaful
20% discount on Car protection by Carspa

Up to 50% Offers & Discounts 

Auto package 

Exclusive Prepaid Card Benefits



Financing of medical services at 0% profits in various hospitals and 
clinics

Up to KD 70,000 Housing and Construction material finance 

Up to KD 25,000 Auto-finance in addition to Boubyan’s special offers

Up to KD 25,000 Education Finance at 0% profits

Up to KD 10,000 Short-term Finance

Financing Solutions 

Embrace the convenience of digital banking with Boubyan Bank's 
secured Mobile App:

Manage your cards: View transactions, change your PIN code use and 
much more

Boubyan Rewards: View your points and redeem them for cash, airline 
miles and hotel points anytime

Issue a new card anytime: For new account, replacement of a lost card 
or to renew an existing card, request through the app and pick it up at 
anytime at any of our card issuance machines across Kuwait

Open a savings account: You can instantly open savings account with 
any of the 4 major currencies

Open a new fixed deposit: You can also open a new fixed deposit and 
start earning profits.

Digital Services 

Learn More

Download the Boubyan app

https://metadefender.opswat.com/safe-redirect/https%3A%2F%2Fboubyan.bankboubyan.com%2Fen%2Fways-to-bank%2Fboubyan-app%2F
https://metadefender.opswat.com/safe-redirect/https%3A%2F%2Fboubyan.bankboubyan.com%2Fen%2Faccounts%2Fpro%2F

